
Točka 5: Ostalo 

U točki Ostalo predsjednik povjerenstva, doc. dr. sc. Tomislav Rudec izvijestio je članove o 

anketi o zaposlenju tijekom studija koja je provedena u travnju 2021. godine među 30 studenata 

druge godine diplomskog studija računarstva. Izvijestio ih je kako je oko 85 % studenata 

zaposleno i kako većina njih planira ostati na tim radnim mjestima i nakon završetka studija. 

Također je imenovao najvažnije tvrtka iz okruženja koje su zaposlile najviše tih studenata. 

Dalje je doc. T. Rudec zamolio vanjske dionike da članovima pruže izvještaj o trenutno 

aktualni alatima i tehnologijama na tržištu, te da također daju svoju ocjenu i iznesu zapažanja 

o položaju i znanjima završenih studenata FERIT-a u svojim tvrtkama, a oni su tada to u duljim 

izvještajima i napravili. 

Boris Bajtl, dipl. ing., je dao konkretne prijedloge za poboljšanje i za Strategiju. Posebno se 

osvrnuo na važnost kriptografije i zaštite na internetu, tj.cyber securityja te predložio povećati 

opseg tog područja i u nastavnom planu i programu fakulteta. 

 

Predsjednik Povjerenstva za kvalitetu zahvalio se svim prisutnima na dolasku i zaključio 

sjednicu Povjerenstva za kvalitetu u 11.30 sati. 

 


